
İEF’nin tanıtım toplantısında konuşan 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay, “Bu fuar bize Atamız’ın vasiyeti. 
Bu yıl özellikle gençlerimizi, çağın yeni-
likçi rüzgârını yaşamak isteyen vatandaş-
larımızı çekmek için teknoloji temasıyla 
düzenlediğimiz bu fuarı, her sene daha 
fazla geliştirerek, eski fuarın coşkusunu 
tekrar yaşatmaya çalışacağız” dedi. 

DANK Ateşi hastalığının ülkemizde de görüldü-
ğünü, yurda giriş yapanların bu virüsü getirme 
ihtimalinin yüksek olduğunu söyleyen Enfeksi-
yon Hastalıkları ve Klinik Mikrobiyoloji Uzmanı 
Prof. Dr. Mustafa Torun, virüsün 3-7 günlük bir 

kuluçka döneminden sonra belirtilerin görül-
meye başladığını açıkladı. Torun, “Ön planda 
yüksek ateş, göz çevresini kapsayan baş  ve 
vücut ağrısı olmak üzere ani bulgularla kendini 
gösteriyor. Daha sonraları cildin ve dudakların 

kızarması ile kırmızı döküntüler, solgun cilt 
adaları oluşabiliyor. En riskli gruplar bebekler, 
yaşlılar, kilo problemi olanlar, hamileler, kronik 
hastalığı olanlardır. Özellikle seyahat edenler 
oldukça dikkat etmeli” dedi.
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi 
iştiraki İZENERJİ şirketine 
bağlı çalışan 90 işçinin “vasıf 
ödemeleri yapılmadığı” 
gerekçesiyle iş bırakması 
nedeniyle toplanmayan 
çöpler kirliliğe neden oldu. 
Kentin vitrini konumundaki 
Alsancak, Kıbrıs Şehitleri 
Caddesi ve Kordon bölge-
sinde oluşan çöp yığınları, 

tepkilere yol açtı. Genel İş 
Sendikası İzmir 2 No’lu Şube 
Başkanı Ercan Gül, yaptığı 
açıklamada, 90 çalışanın 
vasıf haklarının verilmesi 
için yaptıkları görüşmeler-
de netice alamadıklarını, 
çalışanların iş bırakma kararı 
aldığını belirterek, “Anlaşma 
sağlanmadığı sürece eylem 
devam edecek” dedi. 7
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OLAĞANÜSTÜ toplanan İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Meclisi yanan 
alanlar, mağdur vatandaşlar ve yaşa-
nabilecek yeni yangınlar için nelerin 
yapılabileceğini araştıracak komisyon 
kurulmasına karar verdi. Toplantıda 
konuşan İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, “Yanan alanların 
yeniden doğaya kazandırılması ve 
kurtarılabilecek ağaçlar için çalışmalar 
başladı. Türkiye’deki orman mühen-
disliği alanında yetkin olan kim varsa 
hepsiyle bağlantı kurmaya çalışıyoruz. 
Yanmış ağaçlardan hangilerini kurta-
rabileceğimize bakıyoruz” dedi. 

Yaralı bulundu
koruma altında
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BÜYÜKŞEHIR’DEN BÜYÜKŞEHIR’DEN 
‘NE YAPALIM?’‘NE YAPALIM?’
 KOMISYONU KOMISYONU

Bedendeki sır…
7

Funda Altınok

Foça’da ritim 
WAF’la yükselecek
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‘VASIF ÖDEMESINI ALANA‘VASIF ÖDEMESINI ALANA
KADAR EYLEME DEVAM’KADAR EYLEME DEVAM’

MANISA’DA birlikte 
yaşadığı Yılmaz Akman 
(37) tarafından 3 yaşın-
daki çocuğunun gözü 
önünde sokak ortasında 
öldüresiye dövülen 5,5 
haftalık hamile Sude 
Naz A. (19) yaşadığı o 
anları anlatarak, “Daha 
önce de şiddet gördüm 
ancak çocuğum için 
göz yumdum. Kar-
nımdaki bebeğimi ise 
aldıracağım” dedi.

‘Karnımdaki
çocuğu da

aldıracağım’

3
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TÜRKİYE ile Japonya arasındaki diplomatik ilişkilerin 
100’üncü ve Ertuğrul Fırkateyni’nin seyrinin 134’üncü yıl 
dönümü kapsamında çıktığı Japonya seyrini tamamlayan 
TCG Kınalıada Korveti, Foça’da törenle karşılandı. Tören 
sırasında, korvet personeli ve aileleri duygusal anlar yaşandı. 

İZMİR’deki orman yangınla-
rından etkilenen ve barınaklara 
nakledilen hayvanların sahiplen-
dirilmesi için “Patili Perşembe” 

etkinliği yapıldı. Hayvansever-
lerin ilgi gösterdiği etkinlikte aşı 
ve bakımları tamamlanan kedi ve 
köpekler sahiplendirildi. 7

KINALIADA KORVETI 4 AYKINALIADA KORVETI 4 AY  
16 GÜN SONRA FOÇA’DA16 GÜN SONRA FOÇA’DA

Yangından kurtarılanYangından kurtarılan
can dostlara yeni yuvacan dostlara yeni yuva

İEF, 93’üncü kez ‘teknoloji’İEF, 93’üncü kez ‘teknoloji’
teması ile kapılarını açıyorteması ile kapılarını açıyor
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Türkiye’nin fuarcılık serüvenini başlatan ve birçok ilki gerçekleştiren İzmir Enternasyonal Türkiye’nin fuarcılık serüvenini başlatan ve birçok ilki gerçekleştiren İzmir Enternasyonal 
Fuarı (İEF), bu yıl 93’üncü kez, ‘teknoloji’  temasıyla, 30 Ağustos’ta kapılarını halka açıyorFuarı (İEF), bu yıl 93’üncü kez, ‘teknoloji’  temasıyla, 30 Ağustos’ta kapılarını halka açıyor
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SÜPER Lig’deki İzmir temsilcisi 
Göztepe, İngiltere Premier Ligi 
ekiplerinden Southampton’dan 
yuvaya döndürdüğü kaleci 
Mateusz Lis’in imzasını resmen 
duyurdu. Yönetimin aylardır 
transferi için uğraştığı 27 yaşında-
ki Polonyalı eldiven, 3+1 yıllığına 
Sarı-Kırmızılılara imza attı.

BU VIRUS ‘DANG’ BU VIRUS ‘DANG’ 
DIYE VURUYOR!DIYE VURUYOR!
En riskli hastalıkların başında gelen Dang Ateşi, Türkiye için tehlike oluşturmaya başladı. Yurtdışına çıkacakları uyaran En riskli hastalıkların başında gelen Dang Ateşi, Türkiye için tehlike oluşturmaya başladı. Yurtdışına çıkacakları uyaran 
Prof. Dr. Mustafa Torun, “Gelenler için sınırda önlemler artırılıp 3 ila 7 günlük kuluçka dönemi iyi takip edilmeli” dediProf. Dr. Mustafa Torun, “Gelenler için sınırda önlemler artırılıp 3 ila 7 günlük kuluçka dönemi iyi takip edilmeli” dedi

GÖZTEPE LIS’I AÇIKLADI

Altonordu’dan Altonordu’dan 
yeni projeleryeni projeler

YENI projeleri hayata 
geçirmek için harekete 
geçen Altınordu’nun 
Başkanı Seyit Mehmet 
Özkan, 7-8 Eylül’de 
Torbalı Metin Oktay 
Tesisleri’nde gerçek-
leştirilecek etkinlikler 
için kulübün eski 
yöneticilerinden 
Gökhan Göktürk ile 
işbirliği yaptıklarını 
belirtti, “Her sene 
10 tane Arda Güler 
bulmalıyız” dedi.

ÖZEL

Mutlu Duman
HABERHABER

Timuçin
Çelebi

SAYGILI:SAYGILI:
IZMIR’I GERIIZMIR’I GERI

GÖTÜRÜYORLAR
GÖTÜRÜYORLAR

Mustafa Mustafa 
TorunTorun
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Kültür-Sanat-Magazin

Çamdibi Atatürk
Parkı’nda, Bando

Balkan rüzgarı

Troya’nın ‘Tahta
At’ı restore ediliyor

BORNOVA’DA yaz akşamları, Yaz Dinletileri ile 
renklenmeye devam ediyor. Bornova Belediyesi’nin 
Çamdibi Atatürk Parkı’nda gerçekleştirdiği etkinlikte 
sahne alan Grup Bando Balkan müzik ziyafeti yaşattı.

Bornova Yaz Dinletileri kapsamında 28 Ağustos’ta 
Grup Balkanot, 4 Eylül’de ise Ladies 35 Music grup-
ları da Çamdibi Atatürk Parkı Amfi Tiyatrosu’nda 
saat 21.00’de sahne alacak. Her Çarşamba düzenlenen 
konserleri Bornovalılar ilgiyle takip ediyor. Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki, düzenlenen konserler 
aracılığıyla Bornovalıların keyifli ve sanatla iç içe va-
kit geçirdiğini belirterek, fiziki yatırımların yanı sıra 
kültür ve sanat etkinliklerinin de yoğun bir şekilde 
devam edeceğini söyledi. HABER MERKEZI

ÇANAKKA-
LE merkeze bağlı 
Tevfikiye köyünün 
girişinde 5 bin 500 
yıllık geçmişe ev sa-
hipliği yapan Troya 
Antik Kenti’ndeki 
ahşap at heykelinin, 
Kültür ve Turizm 
Bakanlığınca başlatılan yenileme çalışmalarının ay 
sonunda tamamlanması planlanıyor. Homeros’un 
destanında İthaka Kralı Odysseus’un askerlerinin 
içine gizlenerek Troya’yı fethettiği belirtilen tahta 
atı simgelemesi amacıyla dönemin Çanakkale Müze 
Müdürü İlhan Akşit’in önerisiyle 1973’te yapımına 
başlanan yaklaşık 15 metre yüksekliğindeki heykel, 
1974’te tamamlanıp ziyarete açıldı. AA

Dilek Çakır

Foça’da ritim 
WAF’la 

yükselecek
dilekcakir99c@gmail.com

Ege’nin gözbebeği turizm merkezi Foça, bu yaz 
bir kez daha müzik ve eğlence tutkunlarını 

ağırlayacak. Foça’da yapılacak olan WAF (World 
Art & Fashion) Festivali, festival severlerin büyük 
ilgisini toplayacak.

Geçen yıl 
Selçuk’un Pamucak 
Sahili’nde ger-
çekleştirilen WAF 
Festivali, oldukça 
renkli geçmişti. Bu 
yıl Foça’da düzen-
lenecek olması da 
festivali çok daha 
cazip kılıyor. WAF 
Festivali, sanatı, 
modayı ve müziği 
bir araya getiren çok boyutlu bir deneyim sunuyor. 
Etkinlik, hem yerli hem de yabancı sanatçıların 
performanslarıyla, her yıl katılımcılara unutulmaz 
anlar yaşatıyor. Dünyanın dört bir yanından gelen 
müzisyenlerin ve sanatçıların yer alacağı festival, 
Foça’nın tarihi dokusuyla da mükemmel bir uyum 
içinde olacak. Ege’nin serin sularında yapılan 
konserler, dinleyicilerin kulağının pasını silerken 
bir yandan da tatilin keyfinin doyasıya çıkarılma-
sını sağlayacak.

Elbette bu festivallerin bir de diğer yüzü olu-
yor. WAF oldukça eğlenceli geçen ve bir kez gi-
denin tadını damağında bırakan festivallerden biri 
olsa da, gerek 5 gün boyunca çadırda kalınması, 
kalabalık olması nedeniyle duş ve tuvalet önünde 
kuyruklar oluşması ve hijyen açısından biraz yok-
sunluk çekilmesi de bu festivallerin gerçekliği.

Bir diğer yandan festivallerin içerisinde bu-
lunan yemek alternatifleri de çok fazla olmuyor. 
Genellikle fast food seçeneklerinin yoğunlukta 
olması da 5 gün boyunca sağlıksız beslenmeye 
neden oluyor. Bu tarz festivallerde eğer imkan 
varsa festival alanına yakın bir yerde konaklama 
tutulması, veya karavan kiralama gibi yollara 
başvurulması, hijyen ve beslenme açısından çok 
daha sağlıklı olabilir. Öte yandan bu gibi olumsuz 
gerçekliklerin yanında elbette, gençliğin bir arada 
eğlenmesi, deniz havası, eğlenceli etkinlikler ve 
konserlerle, güzel bir tatil kaçamağı olarak değer-
lendirilebilir. Ben geçen yıl Pamucak Sahili’nde 
yapılan festivale 3 gün katılmıştım. Benim için 
büyük ve çok güzel bir deneyim olmuştu. Bu 
yıl da festivale katılmayı dört gözle bekliyorum. 
Festival severlere, müzik severlere ve biraz da 
kamp tatilini sevenlere, WAF festivali mutlaka 
tavsiyemdir.

Türkiye’nin fuarcılık serüvenini 
başlatan ve birçok ilki gerçekleştiren 

İzmir Enternasyonal Fuarı (İEF) için 
geri sayım başladı. 30 Ağustos-9 Eylül 
tarihlerindeki 93’üncü İzmir Enter-
nasyonal Fuarı’nın tanıtım toplantısı, 
İsmet İnönü Sanat Merkezi’nin önünde 
bulunan çim alanda yapıldı. 

Teması “teknoloji” olan 93. İEF’in 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. 
Cemil Tugay’ın ev sahipliğinde yapılan 
toplantısına Cemil Tugay’ın eşi Öznur 
Tugay, Folkart Yönetim Kurulu Başkanı 
Mesut Sancak, Vestel Genel Müdür 
Yardımcısı Osman Badur, Migros Kuzey 
Ege Direktörü Güneş Fırıldak, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekre-
teri Barış Karcı, meclis üyeleri, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi bürokratları ve 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı 
şirketlerin yönetim kurulu başkanları, 
genel müdürleri ile temsilcileri katıldı.

Fuarda yer alacak etkinlikleri anlatan 
İZFAŞ Genel Müdürü Canan Karaosma-
noğlu, bu yıl teknoloji temasıyla birlikte 
düzenlenecek birçok etkinlikte yapay 
zekanın etkisinin büyük olacağını söy-
ledi. Karaosmanoğlu, “İzmirimizin en 
önemli fuarlarından olan İzmir Enternas-
yonal Fuarı, 93 yıldır süregelen köklü 
bir gelenek, önemli bir miras ve birçok 
teknolojik gelişmenin tanıtım platformu 
olmuştur. Fuar bu yıl da her yıl olduğu 
gibi ticaretin, sanatın ve kültürün buluş-
tuğu bir fuar olacak. Bu yıl fuarda, tema-
mız teknoloji ve bu temaya uygun çeşitli 
etkinlikler olacak. Atlas Pavyonu’nda 
dijital deneyim merkezi oluşturduk. Bu-
rada birçok teknoloji deneyimi bir arada 
yaşanacak” dedi. 

Onlarca etkinlik 
90 ülkeden gelecek yarışmacıların 

olimpiyatlar hakkında bilgi alabilecekle-
ri söyleşilerin de yer alacağı etkinlikler 
olacağını kaydeden Karaosmanoğlu, 
“İzmir Büyükşehir Belediyesi İzmir 
İnovasyon ve Teknoloji A.Ş’nin çalışma-
sıyla İsmet İnönü Sanat Merkezi’nde 
gerçekleşecek TED Talks’da önemli 
isimler sahne alacak. Aynı zamanda 
oyun sektörüyle ilgilenen gençleri-
miz için de alanımızda birçok farklı 
simülasyon olacak. 11 gün boyunca 
teknoloji temalı kortejlerimiz olacak. 
Transformers maskotları da fuar bo-
yunca Kültürpark’ta yürüyecek. Bu yıl 
Çim Konserleri de 30 Ağustos’ta Mert 
Demir konseriyle başlayacak. Ardından 
fuar boyunca Hayko Cepkin, Teoman, 
Nilüfer gibi sanatçılarımız sahne alacak. 
Fuarın son günü olan 9 Eylül’de ise Ha-
luk Levent sahne alacak. Fuar boyunca 
yüzlerce etkinliğimiz olacak. Alternatif 
gruplarımız da sahne alacak. Açık hava 
tiyatrolarımız olacak. Teknoloji temalı 
filmlerimiz de İzmir Sanat Sahnesi’nde 
meraklılarını karşılayacak” ifadelerini 

kullandı. Fuarın ücretlerinin de belirlen-
diğini kaydeden Karaosmanoğlu, tam bi-
letin 20 TL, öğrenci biletinin ise 7,5 TL 
olacağını ve fuar etkinliklerinin 16.00 ile 
23.00 saatleri arasında gerçekleşeceğini 
belirtti. 

 “Kıymetini biliyoruz”
Folkart Yönetim Kurulu Başkanı 

Mesut Sancak, “Her zaman kıymetini 
bilmemiz gereken, çok özel bir şehirde 
yaşıyoruz. Kısa bir süre sonra, İzmir En-
ternasyonal Fuarı’nın 93. kez açılmasına 
hep birlikte tanık olacağız. Bu hepiniz 
için olduğu kadar, Folkart için de çok 
özel bir tanıklık.  Biz İzmir’de büyü-
yen, burada kazanan, bu şehirde kendi 
sektörümüze öncülük yapan bir şirketiz. 
Biz güzel İzmir’imizin kıymetini, bize 
kattıklarını çok iyi biliyoruz” dedi. 

Vestel Genel Müdür Yardımcısı Os-
man Badur, “Burada olmaktan çok mut-
luyuz. Gerçekten beni de çocukluğumda 
çok etkileyen, başka şehirde yaşamama 
rağmen buraya gelirken heyecanlandıran 
bir fuardı. Bu desteği vermekten çok 
mutluyuz” dedi. 

Migros Kuzey Ege Direktörü Güneş 
Fırıldak, “13 yıldır etkinlik sponsoru 
olarak destek veriyoruz fuara ve bununla 
gurur duyuyoruz. Teknoloji teması 
Migros ile çok örtüşen bir tema. Sektöre 
birçok yeniliği getiren bir firmayız. 
İEF’de emeği geçen herkese çok teşek-
kür ediyorum” diye konuştu.

Resmi açılış 31 Ağustos’ta
Fuarın 30 Ağustos Zafer Bayramı’na 

denk gelmesi nedeniyle ve bayram 
etkinlikleriyle çakışmaması amacıyla 
fuarın resmi açılışının 31 Ağustos günü 
Lozan Kapısı’nda gerçekleştirileceğini 
kaydeden Tugay, fuarın bitişi olan 9 
Eylül İzmir’in kurtuluşu ile birlikte 
kutlanacağını söyledi. Tugay, “Fuarımızı 
bize Atamızın mirası, vasiyeti olarak 
görüyoruz. İzmir’in kent kimliğine, 
Türkiye’nin ekonomisine büyük katkı-
ları olan en önemli etkinliklerden birisi 
olarak görüyoruz. Atamız ‘Siyasi ve 
askeri zaferler ne kadar büyük olursa 
olsun ekonomik zaferlerle taçlandırıl-
mazsa kazanılacak başarılar yaşayamaz 
ve sürekli olamaz’ demişti. Onun bize 

anlatmaya çalıştığını anlıyoruz. Bu sene 
özellikle gençlerimizi, çağın yenilikçi 
rüzgârını yaşamak isteyen vatandaşla-
rımızı çekmek için teknoloji temasıyla 
düzenlediğimiz bu fuarı, her sene daha 
fazla geliştirerek, eski fuarın coşkusunu, 
neşesini, canlılığını tekrar yakalama-
yı amaçlayarak düzenlemeye devam 
edeceğiz. Benim belediye başkanı olarak 
en önemli gördüğüm ödevlerimden biri 
İzmir Fuarı’nı eskisi kadar canlı, insan-
ların merakla beklediği ve Türkiye’nin 
her yerinden insanların ziyaret etmek 
istediği o günlere geri döndürmek ola-
cak. Bu, benim İzmirlilere vaatlerimden 
birisi” diye konuştu.

İEF, 93’üncü kez İEF, 93’üncü kez 
kapılarını açıyorkapılarını açıyor
İzmir Enternasyonal Fuarı 93’üncü kez, ‘teknoloji’ temasıyla kapılarını açıyor. Fuarın tanıtım toplantısında konuşan Başkan 

Tugay, “Bu fuar bize Atamız’ın vasiyeti. Fuarı her sene daha fazla geliştirerek, eski fuar coşkusuna kavuşturacağız” dedi

İzmir’in kimlik olarak Cumhuriyet 
kenti olduğunu ve Cumhuriyet’in ilk 
uluslararası fuarının de İEF olduğunu 
belirten İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Cemil Tugay, İEF’in İzmir’in 
marka değerine en büyük katkıları 
olan etkinlik olduğunu söyledi. İEF’yi 
İzmir’den ayrı düşünmenin İzmir’i 
Türkiye’den ayrı düşünmekle eş değer 
olduğunu vurgulayan Tugay, “Bu fuar 
benim için oldukça duygu verici. Çünkü 
ben bu fuarın iki ayrı noktasında 1 ay 
çalıştım. Süt Endüstrisi Kurumu’nda 
önce kasiyer olarak sonra stant şefi 
olarak çalıştım ve ilk sigorta girişim de 
buralarda oldu. Biz o yıllarda fuarı doya 
doya yaşadık. Şimdi ise bu fuarı düzen-
leyen İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
belediye başkanı olmak gurur verici. 
Ticaret Bakanlığı’nın himayesinde ve 
İzmir’deki birçok odamızın da desteğiy-
le ve 500 katılımcı kurumla umuyorum 
ki insanlarımızın ilgisini çeken bir fuar 
gerçekleştireceğiz” dedi. 

“Fuar’da 1 ay 
çalıştım”

MUĞLA’daki Fethiye Kalesi 
kazısında Apollon’a ait olduğu 
değerlendirilen heykel başı bulun-
du. Fethiye ilçesindeki Kesikkapı 
Mahallesi’nde bulunan kalede, 
Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür 
Varlıkları ile Müzeler Genel Müdür-
lüğü himayesinde, Muğla Valiliği, 
Kaymakamlık, Fethiye Belediyesi 
ile Fethiye Müzesi işbirliğiyle 3 

yıl önce başlatılan kazı çalışması 
sürüyor.

Prof. Dr. Kadir Pektaş’ın bilim-
sel sorumluluğunda süren kazıda, 
kale surunda Apollon’a ait olduğu 
değerlendirilen heykel başı bu-
lundu. Eser, Fethiye Müzesi’nde 
sergileniyor. Fethiye Kalesi Kazısı 
Bilimsel Sorumlusu Prof. Dr. Kadir 
Pektaş, kazı çalışmalarının Kültür 
ve Turizm Bakanlığınca yürütülen 
“Geleceğe Miras” projesine alındı-
ğını söyledi.

Restorasyon yapılacak
Kalede kazının yanın-

da, surlar ve iç mekan-
larda restorasyon yapı-
lacağını anlatan Pektaş, 
“Fethiye’nin en güzel 
noktasında bir turizm 
alanı da oluşmuş olacak. İç 
kalede bayrak direğinin bu-
lunduğu alanda çalışmalarımız 
sırasında duvar içinde milattan son-
ra 2. yüzyıl sonrasına ait olduğunu 
tahmin ettiğimiz bir heykel başı 

bulundu. 
Bu bizim 
için çok 
önemli 
bir parça. 

Bunun 
yanında 

Türk-İs-
lam dönemi, 

Osmanlı ve Men-
teşeoğlu Beyliği dönemine ait 
sikkeler ortaya çıktı.” dedi. Pektaş, 

kalenin iç mekanında yoğun şekilde 
gülleler, günlük hayatta kullanılan 
eşyalar ve seramik parçaların da 
bulunduğunu anlattı.

Heykel başının kime ait olduğu 
üzerine çalışmaların sürdüğünü 
dile getiren Pektaş, “Heykel başı 
Apollon’a ya da başka bir tarihsel 
kişiye ait olabilir. Kesin bir şey var, 
matkap kullanıldığı için milattan 
sonra 2. yüzyıla ait olduğu netleşti” 
değerlendirmesini yaptı. AA

Fethiye Kalesi’nde heykel başı bulundu

Timuçin
Çelebi

Öznur Öznur 
TugayTugay

Cemil Cemil 
TugayTugay Mesut Mesut 

SancakSancak

Güneş Güneş 
FırıldakFırıldak

Osman Osman 
BadurBadurCanan Canan 

KaraosmanoğluKaraosmanoğlu
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1799 yılında, Napolyon, Fransa’da iktidarı 
ele geçirmek üzere Mısır’dan ayrıldı. 

1923 yılında, 
Lozan Barış Ant-
laşması, Türkiye 
Büyük Millet 
Meclisi tarafın-
dan onaylandı.

1991 yılında, Erme-
nistan, SSCB’den 
bağımsızlığını ilan etti.

1990 yılında, Batı Almanya ve Doğu Almanya, 3 
Ekim’de birleşeceklerini duyurdular. 

Lozan AntlaşmasıLozan Antlaşması
TBMM’de TBMM’de 

onaylandıonaylandı

Ermenistan Ermenistan 
bağımsızlığınıbağımsızlığını

ilan ettiilan etti

Napolyon, Napolyon, 
Mısır’dan ayrıldıMısır’dan ayrıldı

‘İki  Almanya’‘İki  Almanya’
birleşiyorbirleşiyor

1921 
yılında, 
Sakarya 
Meydan 
Muharebesi 
başladı. 

Sakarya MeydanSakarya Meydan
muharebesi başladı muharebesi başladı 

Covid’den kurtuldukCovid’den kurtulduk
derken ‘Dang’ geldi!derken ‘Dang’ geldi!
DSÖ’nün tüm dünya için alarm verdiği ‘Dang Ateşi’nin Türkiye için de risk oluşturduğunu belirten 
Prof. Dr. Mustafa Torun, “Dang ateşi, en hızlı yayılan sivrisinek kaynaklı enfeksiyonlardan biri. 
Enfeksiyonun potansiyel ölümcül sonuçları da olabildiği için önemli bir halk sağlığı sorunu” dedi

Dünya Sağlık Örgütü’nün (DSÖ) 
riskli hastalıklar listesinin en 
başlarında yer alan ‘Dang Ateşi’ 

hızla yayılıyor. Özellikle tropikal iklimler-
de görülen bu virüs, şiddetli grip benzeri 
semptomlara neden olan viral bir hastalık 
olarak tanımlanıyor. Kemik ağrılarına 
neden olduğundan ‘Kırık kemik hum-
ması’ olarak da bilinen hastalık, Aedes 
cinsi sivrisinekler tarafından taşınarak 
bulaşıyor. 

“Seyahat,	riski	artırıyor”
DSÖ’nün yayımladığı yazıya göre, 

dünya nüfusunun yaklaşık yarısı şu anda 
Dang Ateşi riski altında ve her yıl yakla-
şık 100-400 milyon enfeksiyon meydana 
geliyor. Özel bir tedavisi olmayan bu 
hastalık, erken teşhis ve uygun tıbbi ba-
kım ile iyileşebiliyor. Son yıllarda Dang 

Ateşi vakalarında artış gözlemlendiğini 
duyuran DSÖ, en yüksek Dang Ateşi 
vakasının 2023 yılında kaydedildiğini 
belirtti. 80’den fazla ülkenin bu hastalık-

tan etkilendiği belirtilirken, 2023 yılından 
bu yana 6,5 milyonun üzerinde vaka ve 
7300’den fazla Dang Ateşi kaynaklı ölüm 
yaşandığı açıklandı. 

Enfeksiyon Hastalıkları ve Klinik 
Mikrobiyoloji Uzmanı Prof. Dr. Mustafa 
Torun, DSÖ’nün 10 temel sorunundan 
biri olan Dang Ateşi’nin Türkiye’de de 
görüldüğünü söyledi. DSÖ’nün gelecek 
için çok önemli bir salgın hastalık olarak 
gördüğü bu virüsün, enfekte sivrisinek-
lerin ısırmasıyla insanlara bulaştığını 
belirten Torun, mevcut vaka sayısının 
ülkemizde gizlendiğinin altını çizdi. 
Hastalığın, hafif bir enfeksiyon şeklinde 
olabildiği gibi, ciddi enfeksiyonlara da 
dönüşebildiğini kaydeden Torun, “Hasta-
lığın en önemli belirtisi ateş. En önemli ve 
en hızlı yayılan ve çoğalan sivrisinek kay-
naklı viralenfeksiyonlardan biri bu hasta-
lık. Aynı zamanda şiddetli enfeksiyonun 
potansiyel ölümcül sonuçları nedeniyle de 
önemli bir halk sağlığı sorunudur. Özel-
likle seyahat edenlerin oldukça dikkat 
etmesi gerekiyor” ifadelerini kullandı.

3-7	gün	içinde…
Virüsün 3-7 günlük bir kuluçka 

döneminden sonra, ön planda yüksek 
ateş, göz çevresini kapsayan baş  ve 
vücut ağrısı olmak üzere ani bulgularla 
kendini gösterdiğini kaydeden Torun, 
“Daha sonraları cildin ve dudakların 
kızarması ile kırmızı döküntüler, solgun 
cilt adaları önemli belirtilerdir. Ateşli 
dönemde baş ağrısı, eklem ağrısı, kas 
ağrısı, sırt ağrısı ve iştahsızlık bulguları 
görülebilir. Hastalıkta en riskli gruplar 
bebekler, yaşlılar, kilo problemi olanlar, 
hamileler, kronik hastalığı olanlardır” 
dedi.

Geçen yıllarda yaşanan ve etkisi 
hala görülmeye devam eden Co-
vid-19 pandemisi sırasında, birçok 
hastanenin yoğun bakımlarının 
yetmediğini hatırlatan Birlik Sağlık 
Sen Genel Başkanı Ahmet Doğruyol 
ise yeniden ortaya çıkabilecek Dang 
virüsü gibi salgın oluşturabilecek 
hastalıklara karşı her zaman hazır 
olunması gerektiğini söyledi. Doğru-
yol, pandemi döneminde hastaneler-
de çok fazla mağduriyetin yaşan-
dığını hatırlatarak, “Yeni bir salgın 

hastalığa karşı tüm hastanelerin 
teyakkuzda olması çok önemli. An-
cak maalesef pandemi döneminden 
pek ders çıkarıldığını düşünmüyo-
rum. Biz genellikle günü kurtaracak 
kararlar alıyoruz. Sağlık Bakanlığı 
konuyla ilgili şehir hastanelerini 
örnek göstererek yatak kapasitesinin 
artırıldığını belirtebilir ancak bir yeri 
geliştirirken, diğer devlet hastane-
lerindeki yatak kapasitelerinin de 
düşürüldüğünü göz ardı etmemek 
gerekir” diye konuştu. 

“Pandemiden ders çıkarmadık”

ÖZEL
HABER

Mutlu Duman

MANİSA’DA birlikte yaşadığı Yılmaz 
Akman (37) tarafından 3 yaşındaki ço-
cuğunun gözü önünde sokak ortasında 
öldüresiye dövülen 5,5 haftalık hamile 
Sude Naz A. (19) yaşadığı o anları 
anlatarak, “Daha önce de şiddet gördüm 
ancak çocuğum için göz yumdum. 
Karnımdaki bebeğimi ise aldıracağım” 
dedi. Olay, 15 Ağustos’ta Akhisar ilçesi 
Paşa Mahallesi Şehit Teğmen Tahir Ün 
Caddesi’nde meydana geldi. Yılmaz 
Akman, gözaltına alınırken, Sude Naz 
A. ise hastaneye kaldırıldı. Akhisar İlçe 
Emniyet Müdürlüğü’ndeki işlemlerinin 

ardından bir gün sonra adliyeye sevk 
edilen Akman, çıkarıldığı mahkeme 
tarafından tutuklandı. Kaldırıldığı hasta-
nede başına 3 dikiş atılan ve durumu iyi 
olduğu belirtilen genç kadın, tedavisinin 
ardından taburcu edildi.

18	dosyası	var	
Manisa Valiliği tarafından yapılan 

yazılı açıklamayla Sude Naz A.’nın 
koruma altına alındığı duyuruldu. Sude 
Naz’ın şikayetçi olduğu dini nikahla 
yaşadığı Yılmaz Akman’ın suç dosyası 
kabarık çıktı. 18 suç dosyası olduğu ve 

haftanın 3 günü adli kontrol için imzaya 
gittiği belirtilen Akman; polisteki ifa-
desinde, “Sude Naz dini nikahlı eşim. 
Benden ayrılmak istedi ve uzun zaman-
dır da ayrıyız. O gün kardeşimle birlikte 
otomobille gidip, köye götürmek için 
ikna etmeye çalıştım. Baştan kabul 
etti ve otomobile bindi. Daha sonrada 
otomobilden inerek, ‘Beni kurtarın’ diye 
bağırmaya başlayınca sinirlendim ve 
yumruk attım. Birinin elindeki sopayı 
alarak dövmeyi sürdürdüm. Suçumu 
inkar etmiyorum ve kabulleniyorum” 
dedi. DHA

Sude Naz’ı döveninSude Naz’ı dövenin
suç dosyası kabarıksuç dosyası kabarık

Mustafa Mustafa 
TorunTorun

MANİSA’NIN Turgutlu ilçesinde meydana 
gelen trafik kazasında 1 kişi öldü, 2 kişi ya-
ralandı. Önceki gece gece, İzmir-Ankara kara 
yolu Jandarma Kavşağı’nda, sürücüsü henüz 
belirlenemeyen 35 AOU 875 plakalı kamyonet, 
önce trafik ışıklarında bekleyen Hasan Akkoç 
(32) yönetimindeki 34 GDB 699 plakalı hafif 
ticari araca, ardından Eski Kemalpaşa kara 
yoluna dönen Hüseyin Can Kayrak’ın (20) 
kullandığı 35 UEO 49 plakalı otomobile çarptı.

Sürücü	aranıyor	
Kazada, otomobil sürücüsü Kayrak ile aynı 

araçtaki Dilem Sercan ve Filiz Eröz yaralandı. 
Turgutlu Devlet Hastanesine kaldırılan yara-
lılardan Filiz Eröz (38), müdahaleye rağmen 
kurtarılamadı.Polis, kaçan kamyonet sürücüsü-
nün yakalanması için çalışma başlattı. AA

3 aracın karıştığı 
kazada 1 kişi öldü

2 kişi yaralandı

Ahmet Ahmet 
DoğruyolDoğruyol
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ALTINDAĞ’DAKI Kemalpaşa Caddesi’nde pek çok 
işletmenin kaldırımları işgal ederek yayaların yürümesine 
engel olması sonrası harekete geçen Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, zabıtaların birlikte görev yapacağı 
2 karakol kurdurdu. Zabıta karakolu olarak kullanılacak 
konteyner, bölgedeki trafik akışını etkilememek amacıyla 
sabahın erken saatlerinde Kemalpaşa Caddesi üzerin-
deki yerine yerleştirildi. Çalışmalara Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki de katıldı. Bornova Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü ve İzmir Büyükşehir Belediyesi Zabıta Daire 
Başkanlığı işbirliği ile kurulan karakol ile hem işgaliye 
sorunu bitirilecek hem de sürekli ruhsat kontrolü ve dene-
tim yapılarak kayıt dışılığın önüne geçilecek. Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki, kaldırımların yayalara 
ait olduğunu söyleyerek, “Kaldırımlara tezgah açan 
bu kişilerin bazılarının iş yeri dahi yok. Defalarca ceza 
kestiğimiz halde, bakıyoruz ertesi gün yeniden kurmuş-
lar. Bölgede aralıksız denetim yapılabilmesi için orada 
sürekli zabıtalarımız bulunacak ve kaldırımı işgal eden 
kişilere anında müdahale edecekler” dedi.   
HABER MERKEZI

ULUSLARARASI Ayvalık Kurtuluş Yarı Ma-
ratonu, 14 Eylül Cumartesi günü yerli ve yabancı 
1000 sporcunun katılımıyla koşulacak. Ayvalık’ta 
bugüne kadar düzenlenen ikinci yarı maraton olma 
özelliği taşıyan organizasyonda 21, 10 ve 5 kilometre 
parkurların bulunacağını belirten Ayvalık Belediye 
Başkanı Mesut Ergin, Ayvalık’ın dünyaca bilinen bir 
turizm destinasyonu olmasına karşın, kültür, sanat 
ve su sporları gibi etkinliklerin yanında bu yıl özel 
bir etkinliğin gerçekleştirileceğini söyledi. Ayvalık 
Belediyesi’nin, ikinci kez düzenlenecek olan Ulusla-
rarası Ayvalık Kurtuluş Yarı Maratonu’na ev sahipliği 
yapacağını hatırlatan Başkan Mesut Ergin. Balıkesir 
Valiliği, Türkiye Atletizm Federasyonu, Balıkesir Bü-
yükşehir Belediyesi ve Ayvalık Belediyesi ortaklığın-
da düzenlenen maratonun Çamlık Paşalimanı’ndan 
başlayacağını söyledi. Başkan Ergin, yarı maraton 
parkurunda sahil yolunun takip edilerek önce Setu-
rAyvalık Marina’ ya kadar gidileceğini, ardından dö-
nülerek Şeytan Sofrası’na tırmanılıp, son olarak yine 
Paşalimanı’nda sona ereceğini ve bu süre zarfında 
bazı yolların trafiğe kapalı olacağını sözlerine ekledi. 
HABER MERKEZI

KARŞIYAKA Belediyesi, geçtiğimiz hafta İzmir 
tarihinin en büyük yangınının etkilediği Sancaklı Ma-
hallesi’nde çocuklara moral olmak için ‘Sokak Senin’ 
etkinliği düzenledi. Sancaklı Köy Meydanı’nda dü-
zenlenen etkinlik, mahalle sakinlerine moral ve umut 
oldu.Meydanda bir araya gelen çocuklar ikram edilen 
atıştırmalıkların eşliğinde renkli aktivitelerin tadını 
çıkardı, aileleri de komşularıyla birlikte vakit geçirme 
imkanı buldu. Belediye ekipleri tarafından düzenlenen 
spor aktiviteleri, yüz boyama, takı ve geri dönüşüm 
atölyesi, doğa temalı tiyatro gösterisi ile geleneksel 
çocuk oyunları, katılımcılara keyifli anlar yaşattı. Ço-
cukların ilgiyle takip ettiği köpük gösterisi programa 
renk kattı, etkinlik sonunda çocuklara günün anısına 
top ve oyuncak hediye edildi. Yaşanan zor günlerin 
ardından doyasıya eğlenen minikler ve aileleri, özenle 
hazırlanan aktiviteler için Başkan Ünsal ve ekibine 
teşekkür etti. Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız 
Ünsal, “Çocuklarımızın neşeli kahkahaları hepimize 
moral verdi. Gözlerinde endişe değil, neşe görmek 
umutlarımızı büyüttü. Yaşadığımız felaketin ardından 
yaraları birlikte saracak, bu zor günleri dayanışma ile 
atlatacağız” dedi. HABER MERKEZI

Kaldırım işgaline 
karakol önlemi

Ayvalık’ta bin Ayvalık’ta bin 
sporcu koşacaksporcu koşacak

Yerel yönetimler

BUCA’NIN hoş kokulu ve lezzetli 
kavunu “1. Kırklar Kavun Festiva-
li” ile tanıtılacak; ‘En İyi Kavun’ 
seçilecek ve 5 ünlü isim şarkılarıyla 
Bucalıları coşturacak. Buca’nın 
bereketli topraklarında yetişen hoş 
kokulu ve lezzetli Kırklar kavunu, 
geleneksel hale getirilecek bir 
festivalle tanıtılmaya hazır-
lanılıyor. Buca Belediyesi 
ile Buca Kırklar Çevre ve 
Kültür Derneği iş birliğinde 
ilk kez düzenlenecek olan 
Kavun Festivali, 25 Ağustos 
Pazar günü saat 15.00’te 
Kırklar Köyü Aşağı Çeşme 

Meydanı’nda gerçekleştirilecek. 
Bu yıl ilk kez gerçekleşecek olan 
festivali, gelecek yıllarda geleneksel 
hale getirerek, her sene düzenlemeyi 
planladıklarını açıklayan Buca Bele-

diye Başkanı Görkem Duman, 
“Buca’mızın bereketli 

topraklarında köy-
lülerimizin alın 

teriyle yetişen 
ürünlerimizin 

hak ettiği değeri 
görmesi için çalı-

şıyoruz. Tarımsal 
kalkınmanın yolu-

nun yerel üreticiyi 

desteklemekten geçtiğini düşünü-
yoruz. Tüm İzmirli hemşerilerimizi 
bu anlamlı festivale davet ediyoruz” 
diye konuştu. Festival alanına doğru 
düzenlenecek kortej yürüyüşüyle 
başlaması planlanan 1. Kırklar Ka-
vun Festivali’nde, gün boyu yöresel 
sanatçılar Zeynep İlhan, Ömer Faruk 
Özcan, Mehmet Şekercioğlu, Kaan 
Güven ile Grup Laçin sevenleriy-
le buluşacak. En lezzetli kavun 
üreticilerinin de seçileceği etkinlikte 
açılacak olan yöresel ürün pazarında 
üretici ile tüketici buluşacak ve Yılın 
Kavun Ağası seçilecek.   
HABER MERKEZI

Buca’nın kavunu festivalle tanıtılacak

Büyükşehir’den ‘Ne 
yapalım?’ komisyonu

Olağanüstü 
toplanan Büyükşehir 

Meclisi yanan 
alanlar, mağdur 
vatandaşlar ve 
yaşanabilecek 
yeni yangınlar 

için nelerin 
yapılabileceğini 

araştıracak 
komisyon 

kurulmasına 
karar verdi 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. 
Cemil Tugay, İzmir’de yaşanan orman 
yangınları nedeniyle yaşanan mağduri-

yetlerin giderilmesi adına yapılacak sosyal 
yardımlar hakkında hızlıca karar alabilmek 
adına İzmir Büyükşehir Belediye Meclisi’ni 
olağanüstü toplantıya çağırdı. Toplantıda 
konuşan Başkan Tugay, “Yanan alanların 
yeniden doğaya kazandırılması ve kurta-
rılabilecek ağaçlar için çalışmalar başladı. 
Türkiye’deki orman mühendisliği alanında 
yetkin olan kim varsa hepsiyle bağlantı 
kurmaya çalışıyoruz. Yanmış ağaçlardan 
hangilerini kurtarabileceğimize bakıyoruz. 
Gönüllü olan bir grup arkadaşımız eğitime 
alınacak ve bu arkadaşlar sahaya çıkacak. 
Yanmış olan ağaçlarla ilgili değerlendirme 
yapılacak. Şu an kurtarılabilecek ağaçlarla 
ilgili yoğun bir sulama çalışması yapılıyor” 
dedi. 

Hem şimdi hem gelecek
Acil ihtiyaç çerçevesinde yapılması ge-

reken neyse onları yaptıklarının altını çizen 
Tugay, “Evleri oturulamayacak derecede ha-
sar almış, eşyaları yanmış, iş yerleri yanmış, 

besledikleri hayvanları telef olmuş, ahırları 
yanmış, bahçeleri yanmış birçok vatandaş 
var. Onlarla ilgili durumu netleştirdikten 
sonra mağduriyetlerini giderip gerekli çalış-
maları yapmamız gerekiyor. Yanan alanların 

restorasyonu, alanların tekrar oluşturulması 
için bir irade ortaya koymak zorundayız.
Bugün vatandaşlarımızın yaralarını saracak 
iradeyiortaya koymak için bir araya geldik. 
Göstermemiz gereken diğer önemli iradenin 

önümüzdeki süreçte olabilecek yangınlara 
karşı daha güçlü önlemler almak olacaktır. 
Bu konularda neler yapmamız gerektiğini, 
hangi adımların acilen atılmasının istene-
ceği bu komisyon belirleyecek” ifadelerini 
kullandı. 

‘Umarım gecikmez’
Yaşanan ‘müdahale’ tartışmalarına da 

değinen Cemil Tugay, “Bazen herhangi bir 
yerde eksik olduğunu dair siyasi tartışmalara 
girebiliyoruz. Ama sonuçta; kimseyi kimse-
den ayrıt etmeden mağdur etmiş bir felaket 
söz konusu. Büyük bir seri yangın yaşadık. 
Tahmin edemeyeceğimiz kadar yayıldı ve 
yerleşim yerlerini, iş yerlerini etkiledi. Bunu 
telafi etmek devletimizin pek çok kurumu 
kadar İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin de 
görevidir. Yangınlar devam ederken zaten ar-
kadaşlarımız da çalışma yaptılar. Acil ihtiyaç 
çerçevesinde yapılması gereken neyse onu 
yaptık. Sayın Cumhurbaşkanımızın evleri 
yananlara ev yapacağını söylediğini mem-
nuniyetle dinledim. Sadece gecikmemesi 
için umarım hızla yapılması gereken yapılır” 
şeklinde konuştu. 

Yanan alanların yeniden oluşturulması 
için irade ortaya koymak zorunda oldukla-
rını vurgulayan Tugay konuşmasını şöyle 
sürdürdü: “O alanları sahipsiz bırakmaya 
gönlümüz razı 
değil. Ekolojik 
açıdan da bu alan-
lara ihtiyacımız 
var. Özellikle 
Yamanlar Dağı’n-
daki alan İzmir’in 
güneyinin 
akciğerleri ko-
numunda. Sözün 
tam burasında şunu da söylemek isterim. 
Her afette daha da kötüye giden bir iklim 
kriziyle karşı karşıyayız. Uzun süre yağış 

olmaması, en sıcak yazı yaşıyor olmamız, 
toprağın kupkuru olması tamamen yüksek 
sıcaklıkların sonucudur. Körfez de tarihi-
nin en sıcak dönemini yaşıyor. Su sıcaklığı 

şu an 29 derece. Eğer 
çevremizdeki bu bitki 
dokusunu onarmazsak 
bu tablo şehrimiz için 
daha da tehdit edici, 
daha kurak bir şehre 
dönüşeceğiz. Akılla 
bilimle çalışıp özveride 
bulunarak bu bölgeleri 
iyileştirmemiz ge-

rektiğini düşünüyorum.” Konuşmaların 
ardından Meclis’te komisyon oluşturulma-
sı kararı oy birliği ile kabul edildi.

‘Dokuyu onarmalıyız’

‘Engelsiz Köy’e
 200 kişi aranıyor

Konak Belediye Başkanı 
Mutlu, içinde bungalovların 
olduğu 300 kişilik Engelsiz 
Yaşam Köyü’nün 100 kişiye 
hizmet verdiğini söyleyerek, 
“Ücretsiz servisimiz var. 
Daha fazla engelliyi buraya 
getirmeliyiz” dedi 
KONAK Belediyesi ve EBKOV iş 
birliğiyle hizmet veren Engelsiz Yaşam 
Köyü’nden daha fazla engelli bireyin 
faydalanabilmesi için harekete geçen 
Başkan Nilüfer Çınarlı Mutlu, engelli nü-
fusunun en yoğun olduğu 30 mahallenin 
muhtarlarıyla bir araya geldi. EBKOV 
Yönetim Kurulu Başkanı ve geçmiş 
dönem İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Başkanı Burhan Özfatura’nın da katıldığı 
toplantıdazihinsel, bedensel engelli ve 
otizmli çocuklara özel eğitim, rehabi-
litasyon ve fizyoterapi hizmeti verilen 
birimlerde de incelemelerde bulunuldu. 
Açıldığı ilk günden bu yana Köy’ünüc-
retsiz olarak hizmet verdiğini açıkla-

yan Başkan Mutlu, “Engelsiz Yaşam 
Köyü’nün kapasitesi aslında 300 ancak 
şu an maksimum 100 kişinin yararlandığı 
bir merkez. Merkezde kullanılmayan boş 
bungalovlar var. Engelli bireyleri ve aile-
lerini bu merkezle buluşturmak istiyoruz” 
diye konuştu. 

‘Engellileri tespit edin’
Belediye olarak ücretsiz servis 

imkanı da sağladıklarının altını çizen 
Mutlu, “RAM raporu olan engellilerimizi 
ücretsiz olarak taşıyoruz. Bir amacımız 
da burayı daha çok aktivite, el becerisi ve 
yaşam becerilerinin geliştiği bir merkez 
haline getirmek. Engellileri evlerinde de 

ziyaret edeceğiz ve onların ihtiyaçlarını 
yerinde saptayacağız. Bu sizlerin desteği 
ile olacak” şeklinde konuştu. EBKOV 
Başkanı Burhan Özfatura da muhtarlara 
seslenerek, “Bölgenizdeki engellileri, 
yetimleri, yatağa mahkum olanları tespit 
edip onlara belirli hizmetin gitmesini 
sağlamak bir numaralı göreviniz. 
Mahallenizdeki engellileri yaşı ne olursa 
olsun buraya yönlendirin. Burada 40-50 
yaşında bile öğrencilerimiz var. Hayata 
adapte olabilmeleri için her türlü desteği 
veriyoruz. Anne babalar biz ölürsek 
çocuğumuza ne olacak endişesi yaşıyor” 
ifadelerini kullandı.    
HABER MERKEZI

Yangın alanında
umutlar yeşeriyor

KARABAĞLAR Belediye Başkanı Helil Kınay, son 
günlerde yaşanan şiddet olaylarının aslında toplumun 
içinde bulunduğu psikolojik durumun yansıması olduğunu 
söyledi. Kadın cinayetlerinde isimlerin sürekli değiştiğini 
ama kaderlerin hep aynı olduğunu ifade eden Kınay kadın-
ların güçlü yasalarla korunması gerektiğinin altını çizdi. İz-
mir Gazeteciler Cemiyeti (İGC) Başkanı Dilek Gappi’nin 
ziyaretinde konuşan Kınay,güçlü olanın güçsüzü ezdiği 
bir ülkede yaşadığımızı söyleyerek, “Ülkemizde, kadınlar 
ve çocuklar ancak öldürüldüklerinde haber oluyorlar. Bu 
şiddeti her gün yaşayan pek çok insan var. Şiddetin birçok 
farklı türü var ve dozu sesimizi çıkarmadığımız sürece 
sürekli artıyor. Tek bir gerçeğimiz var. Nereden geldiği, 
kime yapıldığı, kimden geldiğinin hiç önemi yok. Her türlü 
şiddetin karşısında durarak, kimsenin yalnız olmadığını 
ortaya koymak ve tüm bunları sokaklarda korkarak değil 
onların korkmasını sağlamak için, sesimizi büyüterek 
yolları açmalıyız” dedi. HABER MERKEZI

Kınay: Şiddete 
karşı sessiz 
kalmayalım

GörkemGörkem
DumanDuman

Helil Helil 
KınayKınay

Alev 
Hamitoğulları 

Yılan
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İZMİR’DE Ticaret Bakanlığı ekiplerince, kırtasiye 
ve okul ürünlerinde, ürün güvenliği ve fiyat etiketi 
denetimleri yapıldı.İl Ticaret Müdürlüğü ile Ege 
Gümrük ve Dış Ticaret Bölge Müdürlüğü ekipleri, 
Karşıyaka ilçesinde okul alışverişlerinin yapıldığı 
zincir marketler ve kırtasiyelerde denetimler gerçek-
leştirdi.Okulların açılışına kadar yapılması planlanan 
denetimlerle, tüketicilerin sağlık ve güvenlikleri ile 
ekonomik çıkarlarının korunmasının amaçlandığı be-
lirtildi.Çocukların sağlık ve güvenliklerini olumsuz 
etkileyebilecek ürünlere engel olmak için tedbirlerin 
alındığı denetimlerde, şüphelenilen ürünlerden labo-
ratuvara gönderilmek üzere numune alındı.Ürünlerin 
fiyat etiketinin olup olmadığı ile raf ve kasa fiyatının 
uyumu da incelendi, etiket bilgileri kontrol edildi.
Ürünlerde uygunsuzluk tespit edilmesi durumunda 
idari yaptırım uygulandığı, güvensiz bulunan ürün-
lerin “sağlığa zararlı madde içermez” gibi reklam ve 
tanıtımlarının olduğunun tespit edilmesi durumunda 
Ticaret Bakanlığı bünyesinde bulunan Reklam Kuru-
lunca inceleme başlatılacağı bildirildi. AA

TARIM ve Orman Bakanlığı tarafından hazırla-
nan ve Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe 
giren yönetmeliğe göre; iki yıl üst üste işlenmeyen 
özel mülkiyetteki tarım arazileri devlet tarafından 
kiraya verilecek. Sezonluk kiralanan araziler sadece 
tarımsal amaçlı kullanılabilecek. Gerçek ve tüzel 
kişilere ait araziler, iki yıl boyunca işlenmediği 
tespit edildiğinde, Bakanlık tarafından belirlenen 
koşullarla kiraya verilebilecek. Bu kiralama süreci, 
arazilerin sadece tarımsal amaçlı kullanımını kapsı-
yor ve sezonluk olarak gerçekleştirilecek.Kiralama 
işlemi için Bakanlık bünyesinde komisyon oluştu-
rulacak. Bu komisyon, kiralanacak arazilerin rayiç 
kira bedelini tespit etmek ve kiralama işlemlerini 
gerçekleştirmekle sorumlu olacak.Ayrıca, komis-
yonun görevleri arasında arazilerin nadasa bırakılıp 
bırakılmadığını, hisselilik durumunu, mülkiyet 
ihtilaflarını, parçalılık durumunu ve tarımsal faali-
yetin sonlandırılma nedenlerini değerlendirmek de 
bulunuyor.Komisyon, 1 Eylül tarihi ile bölgelere 
göre değişen hasat dönemi dikkate alarak, takip 
eden yılın 31 Ağustos tarihine kadar olan süre 
içerisinde tarımsal üretim yapılmayan arazileri 
tespit edecek. Bu araziler, tarımsal üretim faaliyetle-
rine yeniden kazandırılmak üzere uygun bedellerle 
kiraya verilecek. AA

YAKIT, otoyollar, köprü derken nakliye masrafları 
olduğu gibi fiyata yansıyor. Ocak 2022’de bir TIR’ın 
İstanbul’dan İzmir’e gidiş masrafı tam 5 bin 265 liraydı. 
Yakıt köprüler zamlandı. Masraf 18 bin 600 liraya çıktı. 
5 liralık ürünün fiyatı 50’ye yükseldi.2022’debir TIR’ın 
deposunu litresi 9 lira 31 kuruş olan motorin ile dolarken 
iki kent arasında 2 bin 899 liralık mazot yakılıyordu. 
Yine o tarihte Yavuz Sultan Selim ve Osmangazi Köprü-
leri ile paralı otoyollara 2 bin 366 lira ödenirken toplam 
masraf 5 bin 265 liraya mal oluyordu.Bugün bir TIR’ın 
İstanbul’dan İzmir’e gidiş maliyeti 18 bin 600 lira oldu. 
TIR sürücüleri, “Mazotun litresi 2.5 yıl önce 9.3 liraydı, 
bugün 44 lira. Köprü ve otoyol ücretlerine defalarca 
zam yapıldı. Örneğin Ocak 2022’de Yavuz Sultan Selim 
Köprüsü’nden TIR geçiş ücreti 147 liraydı. Şimdi ise 545 
lira. Osmangazi Köprüsü’nden 2.5 yıl önce TIR geçiş 
ücreti 585.5 liraydı. Şimdi 1765 lira. İzmir Otoyolu’nda 
2.5 yıl önce TIR geçiş ücreti 1456 liraydı. Şimdi 2.585 
lira. Bu kalemlerdeki her kuruş artış doğrudan vatandaşın 
mutfağındaki gıdanın fiyatına zam olarak yansıyor” dedi. 
HABER MERKEZİ

Bakanlıktan, okul 
öncesi fiyat denetimi

İki yıl işlenmeyen 
tarla kiralanacak

İstanbul ile İzmir arası 
18 bin 600 lirayı geçiyor

Yazlık kiralayanaYazlık kiralayana
belge zorunluluğubelge zorunluluğu
Resmi Gazete’de yayımlana-

rak yürürlüğe giren düzen-
lemeyle kayıt 

dışı kirala-
maların 
önüne 
geçilme-
sinin 
amaç-
landı-
ğını 
belirten 
Gayri-
menkul 
Hizmet 
Ortaklığı 
(GHO) Genel 
Müdürü Özkan Ya-
laza, 100 günün altında yapıla-
cak kiralamalarda TÜRSAB belgeli 
firmaların yetkilendiriliğini söyledi.
Sahil bölgelerinde günlük, haftalık 
ve aylık olarak yapılan kiralamalar-
da gayrimenkul firmalarının devre 
dışı bırakıldığına dikkat çeken 
Yalaza, ev sahiplerinin bu süreçte 
bir temsilci atamalarının da zorunlu 
hale geldiğini vurguladı.

100 gün sınırı
Turistik bölgelerde özellikle 

apartmanlar-
da kiralama 
yapabilmek için 
mal sahiplerinden 
muvafakatname 
alınması gerektiğini 
de hatırlatan Yala-
za, “Daha yaygın olan 
müstakil evlerde ise yine kontroller 

söz konusuy-
du. 100 gün 

altında mülkünü 
kiraya vermek 

isteyenler artık 
TÜRSAB belgeli 

acenteler ve firmalar 
aracılığıyla bu işlemi 

yapabilecekler. Bu belge Turizm 

Bakanlığı’nın sitesindeki belge-
ler ve yönergeler tamamlanınca 
alınabiliyor. Gayrimenkul firmala-
rının bu belgeyi alması ise mümkün 
görünmüyor. Bu durum turizm 
bölgesinde gayrimenkul işleri ya-
pan firmalar için pazarın daralması 
anlamına geliyor” diye konuştu.

‘Sistem dışı olmayalım’
Bu uygulama nedeniyle evlerini 

kiraya veremeyen birçok ev sahi-
bi olduğunu da kaydeden Yalaza, 
şunları söyledi: “Sistem aslında iyi 
bir amaca hizmet ediyor. Kayıt dı-
şılığın önüne geçilmesi ve güvenlik 
açısından da önemli. Fakat uygu-
lama nedeniyle sezonda birçok ev 
kiralanamadı ve boş kaldı. Çünkü 
sisteme uyulmazsa ev sahipleri yük-
sek cezalarla karşı karşıya kalacak. 
Bu işi profesyonel olarak yapan, 
bölgesine hakim olan gayrimenkul 
ofisleri sistemin dışında bırakıldı-
ğı için bir takım sorunlar oluştu. 
TÜRSAB belgesi olan acentelerin 
kiralama konusunda tek yetkili 
olması yerine, gayrimenkul firmala-
rının da sisteme dahil edileceği bir 
düzenleme yapılması gerekiyor.” 
HABER MERKEZİ

““ ““
Kayıt dışı istihdama 
1 milyar TL’lik ceza
SGK, bu yılın ilk 7 
ayında 71 bin 456 iş 
yerini denetlediğini, 
11 bin 172 kişinin 
kayıt dışı, 1407 
işyerinin de sahte 
olduğunu belirterek 
toplam 1 milyar 73 
milyon liralık ceza 
kesildiğini açıkladı
KAYIT dışı istihdamla mücadele 
kapsamında, sahte iş yeri ve sahte 
sigortalılara yönelik denetimlerini 
sürdüren SGK, “Sahte Sigortalılık 
ve Sahte İş Yeri Takip Platformu” 
üzerinden bu alandaki çalışmalarını 
yoğunlaştırdı.Kayıt dışı istihdamın 
yaygın olduğu sektör ve bölge-
lerde denetimlerine ağırlık veren 
Kurum, Türkiye genelinde bu yılın 
ocak-temmuz döneminde 71 bin 
456 iş yerini denetledi.

1 puan 27 milyara eşit
Denetimlerde, 11 bin 172 kişinin 

kayıt dışı çalıştırıldığı tespit edilir-
ken, sigortasız işçi çalıştıran işlet-
melere toplam 1 milyar 73 milyon 
333 bin 289 lira ceza kesildi.Söz 
konusu dönemde, 1407 iş yerinin 
“sahte” olduğu belirlenirken, 47 bin 
766 kişinin sigorta primlerinin de 

sahte iş yerleri üzerinden yatırıldığı 
ortaya çıktı.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Vedat Işıkhan, 
denetimlere ilişkin yap-
tığı değerlendirmede, 
SGK’ninaktüerya 
dengesinin ve sosyal 
güvenlik sisteminin 
sürdürülebilirliğine 
dikkati çekerek, bu 
kapsamda kayıt dışı 
istihdamla müca-
delenin önemini dile 
getirdi.Kayıt dışı istih-
damda 1 puanlık azalmanın, 
yüzde 34,5 prim oranına göre 
yıllık yaklaşık 27,1 milyar liralık 
gelire karşılık geldiğini belirten 
Işıkhan, şunları kaydetti:”Kayıt dışı 
istihdam, kurallara uygun hareket 
ederek sigortalı çalıştırmaya dikkat 

eden işverenlerle kayıt dışı çalıştı-
ran işverenler arasında haksız reka-
bete neden olduğu gibi hem çalı-

şan haklarının ihlali hem de 
ülke ekonomisinin zararı 

anlamına geliyor. Başta 
sendikalar olmak 
üzere sosyal tarafların 
da desteğiyle kayıt 
dışıyla mücadelemiz, 
Türkiye genelinde 
sektör ayrımı gözet-

meksizin etkin bir 
şekilde sürüyor.2002’de 

yüzde 52 civarında olan 
kayıt dışı istihdam oranı yüz-

de 26’ya, tarım dışında ise yüzde 
16’ya kadar geriledi. Denetimleri-
miz, kayıt dışının yüksek olduğu ve 
yabancı uyrukluların yoğun olarak 
çalıştırıldığı sektörlerde artarak 
devam edecek.” AA

TORBALI’NIN Çapak Bardacık İnciri, dünya pazar-
larına açılıyor. Yıllık yalnızca 100 ton üretilen bardacık, 
Torbalı Ticaret Odası’nın (TTO) önderliğinde kurulan 
Ege İncir Üreticileri ve Pazarlama Kooperatifi’nin 
çalışmalarıyla 500 ton üretim hedefine ulaşmayı amaç-
lıyor. Bu doğrultuda kooperatif, üreticilerin pazarlama 
sorunlarını çözerek emeklerinin en iyi şekilde değerlen-
dirilmesini amaçlıyor. Freshbak da bu sürecin önemli bir 
destekçisi olarak, Çapak Bardacık İnciri’ni dondurarak 
kurutma (freeze-drying) teknolojisi ile işleyip, Amerika, 
Kanada, Almanya ve İtalya gibi ülkelere yüzde 100 
ihraç ederek küresel pazarda hak ettiği güçlü konuma 
taşıyor.Freshbak CEO’su Kenan Sever, tüm çiftçilere 
alım garantisi verdiklerini ve bu alanda öncü rol üstlene-
rek üreticilerin pazarlama sorunlarını ortadan kaldırmayı 
amaçladıklarını ifade etti. Sever, “Avrupa Birliği Hibe 
Fonu’na kapsamlı bir proje ile başvurarak çiftçileri-
mizi desteklemek istiyoruz. Şu anda Çapak Bardacık 
İnciri’ninrekoltesi, talebi karşılamakta yetersiz kalıyor. 
Bu nedenle, üreticilere incir fidesi ekimi için teşvikler 
sağlayarak üretimi artırmayı planlıyoruz. Taban fiyat 
belirleyerek üreticiyi korumak ve pazarlama sorununu 
kooperatif aracılığıyla çözmek en büyük hedefimiz” 
diye konuştu. Torbalı Ticaret Odası Başkanı Abdulva-
hap Olgun ise, bu tür çalışmaların tarıma dayalı sanayi-
ye büyük katkı sağladığını belirterek, “Çapak Bardacık 
İnciri gibi değerli bir ürünü coğrafi işaretli ürünlerimiz 
arasına katmayı hedefliyoruz. Bu sadece üreticilerimize 
ekonomik katkı sağlamakla kalmayacak, aynı zamanda 
Torbalı’nın tarıma dayalı sanayideki gücünü daha da 
pekiştirecek” dedi. HABER MERKEZİ

‘Çapak Bardacık 
İnciri’ ABD yolcusu

Özkan Özkan 
YalazaYalaza

Vedat Vedat 
IşıkhanIşıkhan
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Maymun Çiçeği 
salgınına karşı 

Dünya Sağlık Ör-
gütü’nün (DSÖ) 
geçtiğimiz hafta 
küresel düzeyde 
salgın uyarı-
sı yaptığını 
hatırlatan CHP 
İzmir Milletve-
kili Sevda Erdan 
Kılıç, buna karşın 
Sağlık Bakanlı-
ğı’nın hala acil durum 
eylem planını kamuoyu 
ile paylaşmadığını belirtti.

Uyarılara karşın Bakanlığın sadece 
internet sitesinden bir rehber hazırla-
makla yetinmesini eleştiren Kılıç bu 
durumun endişeleri ve kaygıları art-
tırdığını kaydetti. Sağlık Bakanı Prof. 
Kemal Memişoğlu’nun yanıtlaması 
istemiyle Meclis’e soru önergesi veren 
Kılıç, bugüne kadar yaşanan felaket-
lerden ders alınmadığını da belirtti

‘Yabancılar ne olacak?’
Sağlık Bakanlığı’nın açıklamala-

rına göre bugüne kadar ülkemizde 
Maymun Çiçeği vakası saptanmadı-
ğının altını çizen Kılıç, “Türkiye’nin 
her yıl turizm sektöründe ve eğitim 

alanında binlerce yabancıyı konuk 
ediyor olması kaygılarımızı artırmak-
ta. Dünya Sağlık Örgütü, artan vakalar 
karşısında ülkeleri gerekli önlemleri 
almaları, bunlar için kaynak ayırma-
ları yönünde gerekli çağrıyı yaptı. Bu 
çağrıya rağmen Sağlık Bakanlığı’nın 
sadece internet sitesinden bir rehber 
hazırlamakla yetinmesi, endişeleri-
mizi ve kaygılarımızı artırıyor. Biz 
depremlerden, afetlerden ders alma-
yan bir ülkeyiz. Bu nedenle yeni bir 
salgının varlığı da kamuoyunda endişe 
yaratmaktadır. Yapılan açıklamalar 
da binlerce insanımızı kaybettiğimiz 
covid19 salgınından ders almadığı-
mızı gösteriyor” ifadelerini kullandı. 
TBMM’ye . Sağlık Bakanı Prof. 
Kemal Memişoğlu’nun yanıtlaması 
istemiyle 7 maddelik soru önergesini 
sunan CHP İzmir Milletvekili Sevda 
Erdan Kılıç, önergenin takipçisi ola-
caklarını da aktardı. 

İZMİR Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemily Tugay’ın, görevi 
devraldığı bir önceki Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tunç Soyer’e 
yönelik, “İşi gücü bırakıp bizi 
eleştirme. Benim dönemimle 
uğraşmaktan vazgeçmesini 
öneriyorum” sözlerine Soyer’den 
yanıt geldi. Soyer, “Kendisinin 
4.5 milyon İzmirliye verdiği söz-
lere odaklanıp benim dönemim-
le uğraşmaktan vazgeçmesini 
öneriyorum” dedi. Fitilin ateşini 
yakan Tugay daha Tunç Soyer 
döneminde yürütülen bazı proje-
lerin durdurulduğuna dair eleşti-
riler için, “Tunç Bey’in başarılı 
olan hiçbir projesine olumsuz 
yaklaşmadık ve birçoğu devam 
ediyor. Seçim kampanyasında oy 
kazanmaya çalışırken kampanya 
sürecinde partiyle ilgili meydan-
larda partiyi eleştiren, ucunun 
nereye gittiğini hesaplamadan 
çok sert açıklamalar yaptığı bir 
dönem oldu. Şu noktada da işi 
gücü bırakıp da bizi eleştirmesini 

doğru bulmuyorum” ifadelerini 
kullanmıştı.

‘Tamamı gerçek dışı’
Cemil Tugay açıklamaları-

na yanıt veren Tunç Soyer ise, 
“Kendisi geçmiş dönem eleşti-
risi yapmayı tercih etmiş. Oysa 
İzmir’i mahveden yangın sonrası 
yapacakları daha çok merak 
ediliyordu. Benim başkanlık 

dönemimle ilgili yaptığı açık-
lamaların tamamı gerçek dışı 
olup, hepsinin cevabı vardır. 
Özellikle benim iletişim talep-
lerini reddettiğim asla doğru 
değildir. Ancak sürdürülecek bir 
polemiğin İzmir’e ve partimize 
zarar vereceğini düşündüğüm 
için o cevapları şimdi paylaşma-
yacağım. Kendisinin 4.5 milyon 
İzmirliye verdiği sözlere odakla-
nıp benim dönemimle uğraşmak-
tan vazgeçmesini öneriyorum. 
Bunun kimseye bir faydası yok 
ve zaman hızla geçiyor. Yaptı-
ğımız her şey zaten defalarca 
Sayıştay ve müfettiş denetimi 
gördü ve aklandı. Şimdi bizim 
yükselttiğimiz hizmet çıtasını 
nasıl daha yükseğe taşıyacağını 
düşünsün” şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZİ

GEÇTİĞİMİZ günlerde TMSF’ye çağrıda 
bulunan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay, “Biz Basmane Çukuru’ndaki payımızdan 
vazgeçip hissemize size verelim karşılığında siz 
de bedelsiz olarak Konak Meydanı’nda yıkılan 
ana hizmet binamızın yenisini yapın” önerisinde 
bulunmuştu. Türkiye Komünist Partisi (TKP) 
İzmir İl Örgütü, tapu hisselerinin dağılımından 
tapu devir süreçlerine kadar ihtilaflı ve çelişkili 
yanlar olduğuna dikkat çekerek ‘takas’a karşı 
çıktı. TKP’den yapılan açıklamada, “Eski belediye 
garajının bulunduğu ve Basmane Çukuru olarak 
anılan bölge, İzmir’in en çok tartışılan alanlarından 
biri. Her belediye başkanı da bu bölgeye dair farklı 
bir öneri sunuyor. Nedense bu önerilerin hepsinin 
“kamu yararı” içerdiği söyleniyor. Ama aslında ya 
bazı gerçeklerin üzeri örtülüyor ya da kimi sermaye 
gruplarının çıkarları ön plana çıkarılıyor” denildi. 

Tugay’ın alana dair yeni bir öneride bulun-
duğu hatırlatılarak, “Yıllardır, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin bu alanda tapudaki hissesinin 
yüzde 11’de bırakıldığını, kamuya ait bir taşın-
mazın yok pahasına özel sektöre devredildiğini 
söylüyoruz. İzmir Büyükşehir Belediyesinin 
feragat etmeyi önerdiği tapu hisse payı ne kadar-
dır? İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay, inşaat ruhsatının yasalara aykırı olarak 
düzenlenmiş olmasını kabul mü etmektedir? Be-
lediye Başkanı Cemil Tugay, yine yasal olmayan 
bir projeye dayanarak, kat irtifak hakkı üzerinden 
tapu devri gerçekleştirilmesini doğru ve etik 
mi bulmaktadır? Bakalım İzmir Büyükşehir 
Belediyesi, sorulara açık yanıt vermek isteyecek 
mi, yoksa yine manipülasyon mu yapacak? Ya da 
soruları cevapsız mı bırakacak?” ifadelerine yer 
verdi. HABER MERKEZİ

İZMİR Büyükşehir Belediyesi şirketlerinden 
İZENERJİ bünyesinde çalışan Kent Temizliği Şube 
Müdürlüğü’nde görevli temizlik işçileri yıllar-
dır talep ettikleri ‘vasıf’larının verilmemesinden 
kaynakları dün iş bırakma kararı almıştı. Genel İş 
İzmir 2 Nolu Şube ile İzmir Büyükşehir Belediyesi 
arasında anlaşmazlığa neden olan ‘vasıf’ krizi ikinci 
gününde de sürerken bugün de 60 işçinin iş bırakma 
eylemi yapmasının ardından sokaklarda biriken çöp-
ler sonrası AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı 
açıklamalarda bulundu.Sosyal medya hesabı üze-
rinden paylaşım yapan Saygılı şu ifadeleri kullandı: 
“CHP belediyeciliğini merak edenler için görsellere 
yakından bakınız. CHP belediyeciliği; çöp, çukur ve 
çamur diye bilirdik. CHP İzmir’de üçte üç yapıyor. 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Genel İş Sendikası 
arasında yaşanan ‘vasıf’ anlaşmazlığından kaynaklı 
çöp krizi yüzünden Alsancak’ta çöpler birikti. İzmir 
Büyükşehir ve İlçe Belediyeleri kriz üretmeye, 
sorunları büyütmeye, şehrimizi her geçen gün geriye 
götürmeye devam ediyor.” HABER MERKEZİ

CUMHURBAŞKANI Yardımcısı Cevdet Yılmaz, 
“Ağustos ayında yüzde 50’ye yaklaşan, eylül ayında 
ise yüzde 50’nin altına inen enflasyon oranları gör-
meyi bekliyoruz.” ifadesini kullandı. Yılmaz, sosyal 
medya hesabından yaptığı açıklamada, güçlü siyasi 
sahiplenme ve koordinasyon içinde politikalarını 
uyguladıklarını ve sonuç aldıklarını belirterek son 
gelişmelere bakıldığında, bu yıl için bütçe açığı ve 
cari açığın geçen yıl açıklanan Orta Vadeli Program 
(OVP) tahminlerinden çok daha iyi oranlarda ger-
çekleşeceğini bildirdi. Büyüme daha dengeli bir ya-
pıda devam ederken enflasyon ile mücadelenin çok 
daha güçlü bir zeminde sürdürüleceğini vurgulayan 
Yılmaz, şunları kaydetti: “Harcama, verimlilik ve 
gelir yönlü mali tedbirler ile dinamik ticaret politi-
kaları risklerimizi azaltırken dezenflasyon politika-
larımızı da destekliyor. Ağustos ayında yüzde 50’ye 
yaklaşan, eylül ayında ise yüzde 50’nin altına inen 
enflasyon oranları görmeyi bekliyoruz. Eylül ayında 
kamuoyu ile paylaşacağımız güncellenmiş OVP’de 
bu oranlarla ilgili son tahminlerimiz ve hedeflerimiz 
yer alacak. Zorlu dünya ve bölge koşullarına rağ-
men, istikrar içinde büyümeye ve sosyal refahımızı 
kalıcı bir şekilde artırmaya kararlıyız.” AA

Yılmaz: Eylül’de enflasyon
yüzde 50’nin altına inecek

MHP: İlelebet DEM 
Meclis’te kalamayacak

MHP Genel Başkan Yardımcısı Semih Yalçın 
yaptığı gündem değerlendirmesinde TİP mil-
letvekili Ahmet Şık’a yapılan saldırı üzerinden 
CHP, TİP ve DEM Partili milletvekillerini hedef 
aldı. MHP Genel Başkan Yardımcısı Semih Yal-
çın, TİP milletvekili Ahmet Şık’a yapılan saldırı 
üzerinden CHP, TİP ve DEM Partili milletve-
killerini alarak “Millet düşmanlarını kayırmak 
için Parlamentonun olağanüstü toplantılara 
çağırılmasına karşı milli iradenin tecelligahının 
haysiyet, mehabet, fazilet ve şerefini ısrarla ko-
ruyacağız. Unutmayın ki ilelebet Meclis’te kal-
mayacaksınız” ifadelerini kullandı. Sürekli MHP 
aleyhtarlığının tekrarlandığı, kirli bir ihanet ve iş 
birliğinin gizlendiğini iddia eden Yalçın, CHP’yi 
hedef alarak şunları söyledi. “CHP, terörizmi 
kalıcı kılmaya, DEM Parti’ye hayat vermeye, 
TİP gibi taşeron örgütleri ayakta tutmaya ant 
içmiş gibidir. CHP, Meclisteki mazbatalı kravatlı 
teröristlerin, devletin sırtına kene gibi yapışarak 
emdiği yüz milyonlarca liralık haksız parayı afi-
yetle yemeleri için her çeşit hizmeti sunmakta-
dır. MHP olarak, CHP’ye sesleniyoruz, iki dalda 
zıplayıp iki ipte oynamayın. Milletin hukukunu 
kararlılıkla savunacak, size ve taşeronlarınıza 
çiğnetmeyeceğiz.” HABER MERKEZİ

Halef ile selefin
‘eleştiri’ kavgası

‘Çukur’ takasına 
TKP’den itiraz

Saygılı’dan ‘çöp’ tepkisi: 
İzmir’i geri götürüyorlar

DSÖ’nün uyarısına DSÖ’nün uyarısına 
‘REHBER’LI ÖNLEM‘REHBER’LI ÖNLEM

Cemil Tugay’ın görevi devraldığı önceki dönem İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tunç Soyer için söylediği, “Bizi eleştirme” 

sözlerine yanıt veren Soyer, “Benim dönemimle uğraşma” dedi

CHP İzmir Milletvekili Sevda Erdan Kılıç, Dünya Sağlık Örgütü’nün bir hafta önce küresel salgın 
uyarısına karşın Sağlık Bakanlığı’nın sadece ‘rehber’ hazırlatarak önlem aldığını söyledi

Murat
Ervin

Televizyonlara çıkıp ‘paniğe 
gerek yok’ demenin bu işin en 
kolay tarafı olduğunu söyleyen 
Kılıç, “Bunu bir de pandemide ya-
kınlarını kaybedenlere, kapanmak 
zorunda kalan esnafa, küçülmeye 
giden şirketlere, işten çıkarılmak 
zorunda kalan işçilere ve aileleri-
ne sorun. O yüzden sağlık bakanı 
başta olmak üzere tüm bakanlara 
sesleniyorum. Testi kırılmadan 
önleminizi alın. Süreci şeffaf bir 
şekilde yürüterek, kamuoyunu bil-
gilendirin. Etkili bir eylem planını 
ivedilikle hazırlayarak kamuoyuyla 
paylaşın” şeklinde konuştu.

‘COVID gibi 
olmasın’

1.Sağlık Bakanlığı bünyesinde bir 
Kurul oluşturulmuş mu? Sağlık Ba-
kanlığı gerekli Kurullar eliyle, etkili 
bir eylem planı hazırlığı yaptı mı? Bu 
eylem planı kamuoyuna açıklanacak 
mı? 

2.Sağlık Bakanlığı tarafından 
hekimlere gerekli uyarılar yapıldı mı? 
Sağlık çalışanlarımız Maymun Çiçeği 
vakalarına karşı bilgilendirildi mir?

3.Vatandaşlarımızın salgından 
kendilerini koruyabilmeleri ve gerekli 
önlemleri alabilmeleri için nasıl bilgi-

lendirildi?
4.Şu an turizm sektörü nedeniyle 

yaşanan yoğun geçişler ve önümüz-
deki günlerde üniversite eğitim için 
gelecek binlerce yabancı öğrenci 
için testler başta olmak üzere gerekli 
tedbirler alındı mı?

5.Hastalığın tedavisinde kullanıla-
cak ilaçlar temin edildi mi? 

6. Olası bir salgına karşı ilaç sto-
ğumuz yeterli mi?

7.Hastalığa karşı geliştirilen aşılar 
varsa bunlar temin edildi mi?

‘Çiçek’ için 7 soru

Sevda Sevda 
Erdan KılıçErdan Kılıç

Bilal Bilal 
SaygılıSaygılı

Semih Semih 
YalçınYalçın

Cemil Cemil 
TugayTugayTunç Tunç 

SoyerSoyer
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Funda Altınok

Bedendeki 
sır…

fundaaltinok@hotmail.com

İnsanlar her gün bedenlerini kullanmalarına rağmen 
beden gerçeğinden haberdar değiller. Gerçekte 
beden son derece karmaşık ve mucizevi bir yapıdır.
Hepimiz aynaya bakınca bedenimizi görürüz ve 

bedeni bildiğimizi sanırız. Bedeni bildiğimize inanmak 
bedeni gerçekten bilmemize engel olur. Oysa bedene 
içeriden bakabilirsek büyük bir sırrı keşfedebiliriz. 

Peki, bu sır nedir? Bedenin aslında bir evren olduğu, 
yani bir mikro-kozmos olduğu gerçeğidir. Beden küçük 
bir evrendir, hücrelerden oluşur ve her hücre kendi 
bilincine sahiptir. 

Bir insan beslenince beden besinleri enerjiye, 
duyguya, düşünceye, kana, kasa, kemiğe vb. dönüş-
türür. Her an bedende buna benzer çeşitli mucizeler 
gerçekleşir.

Birey tekâmül ederse bedene içeriden bakabilir ve 
bu sırrı keşfedebilir. Bir kişi bedenini derinlemesine 
izlerse saklı potansiyellerini keşfedebilir. Birey bedenini 
izleyerek derinlere indiğinde orada ebedi özünü bulur 
çünkü ebedi öz bedenin derinliklerindedir.

Bedene içeriden baktığımızda beden genişler, 
milyonlarca hücre görürüz. Her bir hücre canlıdır ve 
kendi aklı vardır. Beden zihinsel alanın içinde bulunur 
ve zihin bütün bedeni kaplar. Yani zihin bedeninin dı-
şındadır ve tüm bedeni kaplar. Bu yüzden her bir hücre 
inanılmaz bir şekilde akıllıca davranır.

İnsan bedenindeki trilyonlarca hücre öyle ritmik 
ve sessizce çalışır ki, insan onların farkına varmaz.  
Örneğin bir yerimizi kestiğimizde ilgili hücreler hemen 
oraya akın eder ve en kısa sürede kesiği iyileştirir. İnsan 
bunun için hiçbir şey yapmaz ve yapması da gerekmi-
yor. 

O zaman bu hücreler bunu nereden biliyorlar? Çün-
kü her hücre kendi bilincine sahip ve bu hücresel bilinç 
mutlak bilinç ile bağlantıdadır. 

Birey tekâmül sayesinde bedenin içine dalar ve 
bedenin gizemini keşfedebilir. 

Dünya Değişim Akademisi’nde üç yüze yakın 
değişim programı mevcuttur. Bunlardan bazıları olan 
“Bedeni Aşma Sanatı”, “Tekâmül Sanatı”, “Kendini 
Bilme Sanatı” gibi değişim programları uygulayarak bu 
gizemi keşfedebiliriz.

4 aylık hasret4 aylık hasret
vuslatla bittivuslatla bitti

Japonya seyrinin 
ardından yurda 

dönen TCG Kınalıada 
korveti, Foça’da 

törenle karşılandı. 
Korvet personeli ve 
ailelerinin duygusal 

anlar yaşadığı 
tören sonrasında 
bir personel görev 
sırasında doğan 

ve ilk kez gördüğü 
kızını kucakladı, bir 
diğer personel kız 
arkadaşına evlilik 

teklifi yaptı

Türkiye ile Japonya arasındaki diplo-
matik ilişkilerin 100’üncü ve Ertuğrul 
Fırkateyni’nin seyrinin 134’üncü yıl 

dönümü kapsamında çıktığı Japonya seyrini 
tamamlayan TCG Kınalıada Korveti, İzmir’e 
döndü.

Türk Deniz Kuvvetlerinin görünürlüğünü 
artırmak, milli platformları tanıtmak ve liman 
ziyareti icra edilecek ülkelerle ikili ilişkileri 
geliştirmek amacıyla 8 Nisan’da uğurlanan 
TCG Kınalıada, 4 ay 16 günlük seyrinin 
ardından geldiği Foça Deniz Üs Komu-
tanlığı’ndaki Leventler Limanı’nda törenle 
karşılandı.Korvetin limana aborda olması 
sırasında limandaki diğer gemiler silistrelerle 
selamlama yaptı. Korvetteki 140 personel de 
tören alanına inerek komutanları selamladı.

Korvetin komutanı Deniz Yarbay 
Serkan Doğan, Batı Görev Grup Komutanı 
Tuğamiral Koray Vural’a görevin başarıyla 
tamamlandığına ilişkin rapor verdi.İstiklal 
Marşı’nın okunmasının ardından konuşma 
yapan Tuğamiral Vural, Ulu Önder Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ün “Zafer, ‘Zafer 
Benimdir’ diyebilenindir. Başarı ise ‘başara-
cağım’ diye başlayarak sonunda ‘başardım’ 
diyebilenindir.” sözünün bilinciyle hareket 
ettiklerini söyledi.

Vural, Japonya ve Türkiye’nin yakın-
laşmasını sağlayan Ertuğrul Fırkateyni’nin 
Japonya sularında 3 ay kaldıktan sonra yurda 
dönüşü sırasında yaşanan tayfun nedeniyle 
battığını ve 531 denizcinin şehitlik merte-
besine ulaştığını anımsattı.TCG Kınalıada 
korvetinin, Japonya seyri boyunca toplam 19 

ülkede 23 liman ziyareti gerçekleştirdiğini 
ifade eden Vural, halka açılan geminin 3 
bin 51 kişi tarafından ziyaret edildiğini dile 
getirdi.

19 ülkede resepsiyon
Korvetin 1926 saat seyirle 27 bin 280 

deniz mili mesafe katettiğine dikkati çeken 
Vural, ziyaret edilen 19 ülkede icra edilen 
resepsiyonlara 1 prenses, 1 cumhurbaşkanı, 1 
başbakan, 1 başbakan yardımcısının da ara-
larında bulunduğu 2 bin 6 davetlinin katılım 
sağladığını söyledi.

Tuğamiral Vural, “Resepsiyonlara iştirak 
eden üst düzey sivil ve askeri makam sahip-
leri ile gemiyi ziyaret eden tersane, savunma 
sanayi ve gemi temin proje ekip temsilcile-
rine milli imkanlarla inşa edilen TCG Kına-
lıada gezdirilerek Türk savunma sanayinin 
ulaştığı yüksek imkan ve kabiliyetlere ilişkin 

tanıtımlar yapılmıştır” dedi.

Aileleriyle kucaklaştılar
Vural, korvetin MİLGEM projesinin 

dördüncü gemisi olarak yüzde 70 millilik 
oranına sahip olduğunu belirterek, “Milli 
tasarıma, milli silah ve sistemlere sahip olan 
TCG Kınalıada korvetimiz ile hem savunma 
sanayimizin gücünü dünyaya tanıttınız hem 
de siz değerli silah arkadaşlarımın çelikten 
iradesiyle okyanusta verilen bu zorlu müca-
deleyle yüce Türk milletine layık oldunuz.” 
ifadesini kullandı. Konuşmanın ardından 
korvet personeli ile aile üyeleri birbirlerine 
sarılarak duygusal anlar yaşadı. Bu sırada 
bazı personelin yakınlarının ellerinde “So-
nunda geldin canım babam”, “Sizlerle gurur 
duyuyoruz”, “Gemilerde talim var bahri-
yeli babam var” yazılı dövizler taşıdıkları 
görüldü.  AA

Personel Hamza De-
mirbaş da zorlu görevin 
ardından 8 yıldır birlikte 
olduğu kız arkadaşına 
evlilik teklifi yaptı. Gurur-
lu olduğunu ifade eden 
Demirbaş, “Başardık, bu-
nun mutluluğu ve gururu 
var. Ailelerimiz burada, 
mutluyuz. Devletimizin, 
sevdiklerimizin gücüy-
le buraya kadar geldik. 
Evlilik teklifini yapmak 
bugüne nasipmiş. Bunu 
da böyle kazasız hallettik, 
mutluyuz” dedi.Evlilik 
teklifine “evet” yanıtı 
veren Aleyna Şentürk ise 
teklifi beklemediğini, şaş-
kın ve sevinçli olduğunu 
söyledi.

Kız 
arkadaşına 

evlenme 
teklif etti

Korvette görev yapan 
Ferhat Keser, yeni doğan 
kızını ilk kez gördüğünü 
belirterek, “Çocuğum ben 
seyre çıkarken doğdu, 
hiç göremedim. Görevimi 
layıkıyla yerine getirdiğim 

için mutluyum. Ailemi 
görmenin sevincini ya-
şıyorum.” dedi.Eşi İrem 
Keser de “Dört gözle 
bekliyorduk, çok şükür 
kavuştuk özlemimiz bitti.” 
diye konuştu.

Yeni doğan kızını ilk kez gördü

İşçiler eylemde 
çöpler caddede

İZMİR Büyükşehir Belediyesi iştiraki 
İZENERJİ şirketine bağlı çalışan bir 
grup işçinin “vasıf ödemeleri yapılmadı-
ğı” gerekçesiyle iş bırakması nedeniyle 
toplanmayan çöpler kirliliğe neden oldu.

Kent Temizliği Şube Müdürlüğü 
bünyesinde görev yapan ve DİSK’e 
bağlı Genel İş İzmir 2 No’lu şube üyesi 
90 işçi, görev yaptıkları alanla ilgili ek 
ücreti gerektiren vasıf ödemelerinin 
yapılmadığı gerekçesiyle iş bırakma 
kararı aldı.

Özellikle kentin merkezinde çöplerin 

toplanmaması kirliliğe neden oldu. 
Konak ilçesinde Alsancak, Kıbrıs 
Şehitleri Caddesi ve Kordon bölgesinde 
oluşan çöp yığınları, tepkilere yol açtı.
Genel İş Sendikası İzmir 2 No’lu Şube 
Başkanı Ercan Gül, yaptığı açıklamada, 
90 çalışanın vasıf haklarının verilmesi 
için yaptıkları görüşmelerde netice 
alamadıklarını, çalışanların iş bırakma 
kararı aldığını söyledi.

Zabıta geri çekildi
Gül, şunları kaydetti:

“Bizim tek talebimiz arkadaşları-
mızın vasıflarının verilmesi. Şoförlük 
yapıyor ünvanı verilmiyor. Araç arkası 
görev yapıyor karşılığı verilmiyor. 
Arkadaşlarımız da yaptıkları işin 
karşılığını alamadıkları için görevlerini 
bırakma kararı aldılar. Bugün çöplerin 
toplanması için formüller getirdiler. Ar-
kadaşlarımız tepki gösterdiler, çöplerin 
toplanmasına engel oldular. Gerilim 
olmasın diye zabıta da geri çekildi. 
Anlaşma sağlanmadığı sürece eylem 
devam edecek.” AA

İZMİR’İN Kemalpaşa ilçesinde vatandaşlar ta-
rafından yaralı halde bulunan şahin, koruma altına 
alındı.Gökçeyurt Mahallesi yakınlarında uçama-
yacak halde bir şahin olduğunu gören vatandaşlar 
önceki gün durumu belediyeye bildirdi.İhbar 
üzerine olay yerine giden Kemalpaşa Belediyesi 
veteriner ekipleri, yaralı şahini muhafaza altına 
alarak geçici hayvan bakım evine götürdü.

Konuyla ilgili gazetecilere bilgi veren Kemal-
paşa Belediyesi Veteriner Hekimi Erhan Bekel, 
koruma altına alınan ve ilk muayenesi yapılan 
şahinin kanadındaki incinmeden dolayı uçamadı-
ğını tespit ettiklerini söyledi.Yaralı şahin tedavi 
edilmesi için Doğa Koruma ve Milli Parklar İzmir 
Şube Müdürlüğü ekiplerine teslim edildi. AA

Yaralı bulundu
koruma altında

İZMİR’DEKİ orman yangınlarından etkilenen ve 
barınaklara nakledilen hayvanların sahiplendirilmesi için 
“Patili Perşembe” etkinliği yapıldı.Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Kültürpark Küçük Hayvan Polikliniğinde dü-
zenlenen etkinliğe Yamanlar yangını sırasında bölgedeki 
barınaklardan taşınan ve ormandaki yaşam alanlarından 
kurtarılan bazı hayvanlar getirildi.Hayvanseverlerin ilgi 
gösterdiği etkinlikte aşı ve bakımları tamamlanan kedi ve 
köpekler sahiplendirildi.

Büyükşehir Belediyesi Veteriner İşleri Şube Mü-
dürü Sinan Okçuoğlu, Yamanlar’daki yangın sırasında 
AFAD’tan gelen ihbarlar doğrultusunda bölgeye gittikle-
rini, alevlerden kaçan yaklaşık 750 hayvanı güvenli alan-
lara taşıdıklarını söyledi.Okçuoğlu, yangından kurtardık-
ları hayvanlardan bir bölümünün tedavilerinin sürdüğünü, 
bir bölümünün doğal ortama bırakıldığını belirterek, kedi 
ve köpekleri ise sahiplendirmeye çalıştıklarını kaydetti.

Etkinliğe katılan şarkıcı Seren Serengil de kör bir 
köpeği sahiplendiğini dile getirerek, İzmirlileri bu konuda 
duyarlı olmaya çağırdıklarını ifade etti. AA

Yangından kurtarılıp
sahiplendirildiler

 ‘Ahşap oymacılığı’nı
gençlere öğretiyor
MANİSA’NIN Turgutlu ilçesinde emekli olarak 
doğduğu mahallesine dönen Hüdaverdi Topbaş, verdiği 
derslerle ahşap oymacılığını genç kuşaklara aktarıyor.
Turgutlu Endüstri Meslek Lisesi Mobilya ve Dekoras-
yon Bölümü’nden mezun olduktan sonra doğup büyü-
düğü Irlamaz Mahallesi’nden ayrılarak İskenderun’a 
yerleşen Topbaş, güvenlik görevlisi olarak görev yaptı.

Bu süreçte zanaatını hobi olarak sürdüren Topbaş, 
yaklaşık 17 yıllık ayrılığın ardından emeklilik kararı 
alarak mahallesine döndü.450 nüfuslu mahallesinde 
zanaatını yaygınlaştırmaya çalışan Topbaş, usta öğretici 
belgesini alarak İlçe Halk Eğitimi Merkezi’ne başvurdu.
Ahşap oymacılığı dersleri vermeye başlayan Topbaş, 15 
genç kursiyere zanaatının inceliklerini öğretiyor.Topbaş, 
geleneksel zanaatlar arasında yer alan ahşap oymacılığı-
nın güzel bir hobi alanı olduğunu ayrıca bu faaliyetler-
den gelir de sağlanabildiğini belirtti. AA



Güvenl ve
hızlı yleşme
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SAĞLIKTA

Altınordu Kulübü 
Başkanı Seyit Mehmet 

Özkan’ın son olarak Adana 
Demirspor’da Sportif Direktörlük 

yapan Gökhan Öztürk’ü tarif 
ederken “Kendisi ile ilk kez Bucaspor 
döneminde çalıştık. Kendisi büyük bir 
marka olan U12 İzmir Cup’ı kazandıran 

yöneticidir” diyerek tanımladığı 
Göktürk ise, Altonordu 
organizasyonu altında 
yine büyük turnuvalar 

yapacaklarını söyleyerek, 
“Büyük işler yapacağız” 

diyor.

Göktürk “Büyük Göktürk “Büyük 
işler yapacağız”işler yapacağız”

23 AĞUSTOS 2024 CUMA

ALTINORDU’DANALTINORDU’DAN
YENYENii PROJELER PROJELER
Futbolcu yetiştirme konusunda ve altyapı tesisleriyle 

Türkiye’de örnek olan, alt yaş kategorilerinde yıllardır 
pek çok ulusal ve uluslararası turnuvaya ev sahipliği 

yapan Altınordu, yeni projeleri hayata geçirmek için 
harekete geçti. Kırmızı-Lacivertli kulüpte 7-8 Eylül’den iti-
baren Altınordu Football Days (Altınordu Futbol Günleri) 
etkinliklerinin başlayacağı açıklandı. Altınordu Başkanı 
Başkan Seyit Mehmet Özkan, etkinlikler için kulübün 
eski yöneticilerinden Gökhan Göktürk’le iş birliği yaptı.

Son olarak Adana D.Spor’da sportif direktörlük yapan 
Göktürk ile ilk kez Bucaspor döneminde çalıştıkları-

nı hatırlatan Özkan, “Kendisi 
büyük marka olan U12 İzmir Cup’ı 
kazandıran yönetici. Benim aklıma 
gelmeyen şeyleri yapmak istiyor. Al-
tınordu’nun tüm tesislerini ona açtık. 
Etkinlikler, organizasyonlar sorum-
lusu olarak başımızda olacak. Bizim 
ülkemizde öyle sistemler kurmalıyız ki 
her yıl 10 tane Arda Güler bulmalıyız. 
Benim kendi motivasyonum ve misyo-
num bu yönde” dedi. DHA

Altınordu Football Days etkinliğinin 
ilkinin 7-8 Eylül’de Torbalı Metin Oktay 
Yerleşkesi’nde gerçekleşeceği açıklandı. 
Altınordu Başkanı Seyit Mehmet Özkan, 
“O tarihlerde futbolda maç analiz yöntem-

leri etkinliğimiz olacak. Avru-
pa’nın şef analizcileri gelecek. 
Teknik Direktör Hikmet Karaman 
da katılacak. Çok güzel şeyler 
olacak” diye konuştu

Yeni Projeleri hayata geçirmek 
için harekete geçen 

Altınordu’nun Başkanı 
Seyit Mehmet Özkan, 7-8 

Eylül’de Torbalı Metin 
Oktay Tesisleri’nde 
gerçekleştirilecek 

etkinlikler için kulübün 
eski yöneticilerinden 
Gökhan Göktürk ile 
işbirliği yaptıklarını 
belirtti, “Her sene 
10 tane Arda Güler 

bulmalıyız” dedi

İlk etkinlik 7-8 Eylül’de

SÜPER Lig’deki İzmir temsilcisi 
Göztepe, İngiltere Premier 
Ligi ekiplerinden Southamp-
ton’dan yuvaya döndürdüğü 
kaleci MateuszLis’in imza-

sını resmen duyurdu. Yöne-
timin aylardır transferi için 

uğraştığı 27 yaşındaki Polonyalı 
eldiven, dün akşam İngilte-
re’den geldikten sonra sağlık 
kontrolünden geçip 3+1 yıllı-

ğına Sarı-Kırmızılılara imza 
attı. İzmir’de daha önce 

2021-22 sezonunda 
Süper Lig’de Altay’da 
da forma giyen Lis, 

Göztepe Başkanı Ras-
musAnkersen tarafından 

SportRepublic’in İngiltere’de-
ki kulübü Southampton’a 
transfer edilmişti.

3+1 yıllık sözleşme
Göztepe, tecrübeli file 

bekçisiyle ilgili, “1997 do-
ğumlu kaleci MateuszLis ile 

3+1 yıllık sözleşme imzaladık. 
MateuszLis’e Göztepe’mize 

yeniden hoş geldin diyor, şanlı 
formamızla başarılar diliyoruz” 

açıklamasını yaptı.DHA

GÖZTEPE GÖZTEPE 
Lis’i açıkladı

TFF 3’üncü Lig 1’inci Grup temsilcisi Yeşil-Kırmı-
zılı ekip Karşıyaka’da geçen sezon çapraz bağla-
rından sakatlanarak ameliyat olan golcü Yasin 
Ozan, yeni sezonun ilk haftalarını kaçıracak. 
Geçen yıldan kadroda kalan tek golcü olan 33 
yaşındaki gurbetçi futbolcu, 17 Şubat’ta oynanan 

Batman Petrolspor karşılaşmasın-
da talihsiz bir sakatlık yaşadı. 

Çapraz bağları kopup ameliyat 
olan Yasin Ozan, sezonun 
kalan bölümünde forma 
giyemedi.
Yeni sezon öncesi antrenman-

larda güç depolayan futbolcu 
eylül ayında takım çalışmaları-

na başlayacak. Hazırlık 
maçlarında forma 

giyemeyen golcü ilk 
haftaları kaçırdık-
tan sonra forma-
sına kavuşacak. 
Yasin Ozan sa-
katlanana kadar 
19 maçta attığı 
9 golle takımın 
en skorer ismi 
olmuştu.DHA

Yasin Ozan ilk 
haftalarda yok

SeyitSeyit
MehmetMehmet

ÖzkanÖzkan

Gökhan Gökhan 
ÖztürkÖztürk


